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Opening: 

CW opent het gesprek met het doel om stil te staan bij de samenwerkingsovereenkomst tussen 

gemeente Overbetuwe en provincie Gelderland over de Railterminal Gelderland. De afgelopen periode 

zijn er een aantal keer discussies geweest in de gemeenteraad over de RTG en is er door de gemeente 

Overbetuwe een zienswijze op het ontwerp inpassingsplan ingediend die in beeld van provincie niet 

past in de afspraken die in de samenwerkingsovereenkomst zijn gemaakt. 

 

Invulling overeenkomst 

BF heeft recent in het college het gesprek gevoerd over de samenwerkingsovereenkomst met de 

provincie. Conclusie uit dit gesprek is dat de samenwerkingsovereenkomst voldoende wordt ingevuld 

en uitgevoerd door beide partijen. Waar dat nog niet het geval is, heeft dat te maken met een factor 

tijd, bijvoorbeeld de aankoopregeling en planschade. BF geeft aan nu een stand van zaken op te laten 

maken van alle afspraken die in de samenwerkingsovereenkomst zijn opgenomen om te delen met de 

gemeenteraad. (Deel van de ) Gemeenteraad heeft een ander beeld van samenwerkingsovereenkomst 

en ziet deze niet als een afsprakenkader wat resultaat is van onderhandeling maar als start van 
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onderhandelingsgesprek.  

BF en CW stellen vast dat overeenkomst het eindresultaat is, waardoor de vraag is de op welk moment 

en of de gemeenteraad de samenwerkingsovereenkomst echt zal accepteren. Dit is voor de provincie 

van groot belang, omdat de huidige situatie tot onzekerheid leidt voor marktpartijen die de RTG willen 

gaan exploiteren. CW benadrukt dat de provincie het risico ziet dat er langdurig onduidelijkheid blijft 

over de positie van de gemeenteraad. Het gaat dan om het mogelijk voornemen van de raad om de 

omgevingsvergunning met nieuw beleid in de toekomst in te perken, maar ook om de mogelijke wens 

om een beroepsprocedure te gaan voeren tegen het inpassingsplan voor de RTG. Beiden passen niet, 

zo stellen bestuurders samen vast, in de gemaakte afspraken in de samenwerkingsovereenkomst. De 

ingediende zienswijze past hier al niet in.  

De vraag is dan ook of partijen zich willen houden aan de samenwerkingsovereenkomst. Er kan een 

wens zijn tot wijziging van de overeenkomst, daar is ook een mogelijkheid voor opgenomen in de 

overeenkomst en kan onder voorwaarde dat partijen beiden instemmen met de wijziging. BF ziet deze 

noodzaak niet omdat het college expliciet heeft vastgesteld achter de overeenkomst te staan en geen 

reden te hebben om te veronderstellen dat deze niet wordt uitgevoerd door partijen. Het kan een 

optie zijn dat de colleges van beide partijen elkaar vragen of de samenwerkingsovereenkomst nog 

voldoet. Daarbij zou de provincie dan ook expliciet kunnen maken dat dat in haar beeld betekent dat er 

geen aanpassing komt van het gemeentelijk (omgevings)beleid wat de basis vormt om de 

omgevingsvergunning te gaan verlenen nadat het inpassingsplan is vastgesteld. Ook betekent dit voor 

de provincie dat er géén procedure wordt gevoerd tegen het inpassingsplan. Het moment om dit aan 

elkaar te vragen moet zo worden gekozen dat het is vóórdat het inpassingsplan wordt vastgesteld in 

PS. Ambtelijk wordt dit voorbereid en afgestemd. 

 

Zorgen gemeenteraad 

Het is niet duidelijk wat voor de gemeenteraad de grootste pijn is van het plan, los van het ongemak 

om een plan lokaal te moeten verdedigen waar voor direct omwonenden voornamelijk nadelen aan 

zitten. BF ziet in de gemeenteraad verschillende wensenlijstjes die passen op wat er in de zienswijze 

allemaal geopperd is. Het doorgaande fietsverkeer op het kruispunt Rijksweg Zuid wat het afslaande 

verkeer naar Reeth en RTG moet kruisen lijkt de belangrijkste zorg. De structurele oplossing van de 

toekomstige problematiek voor Afslag 38 biedt hier geen oplossing voor. Het voorkomen van 

gelijkvloers kruisen met verkeerslichten zou alleen kunnen met een eventueel verlengen van het 

viaduct voor de fietsers over de afslag heen. 
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Overige zaken 

Op dit moment wordt nog gerekend aan stikstof, de uitkomsten kunnen het tijdspad voor het 

inpassingsplan beïnvloeden. Een PS besluit is voorzien begin 2019 wat betekent dat medio november 

het college van GS de zienswijzenota vaststellen. Hierin wordt ook de zienwijze van de gemeenteraad 

beantwoord. Het college van B&W zal voorafgaand de gemeenteraad informeren over de voortgang op 

het realiseren van de afspraken in de samenwerkingsovereenkomst. De ontwikkeling van de RTG past 

zeer goed in het voornemen van de minister om vrachtwagenkilometers van de weg te halen en te 

vervangen door vervoer per spoor. Door het stikstofdossier wint de ontwikkeling van de RTG aan 

gewicht en wordt voor marktpartijen interessanter. Dit past in de provinciale visie om logistiek rondom 

de corridor te organiseren zodat vervoer zo efficiënt mogelijk is en alternatieven voor vrachtvervoer 

over de weg kunnen worden ontwikkeld.  

 

 

 


